
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 771 af 4. september 2014 (alm. del).  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Danielsen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lars Jepsen 

  

26. september 2014 
J.nr.  14-4195922 
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Spørgsmål 

Hvad er ministerens holdning til Biobrændselsforeningens henvendelse, jf. SAU alm. del 

– bilag 253 (Internt omdelt)? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

  

”SKAT er i gang med at gennemgå det modtagne materiale, og materialet indgår i den 

samlede vurdering og prioritering af SKATs indsats mod bekæmpelse af sort arbejde.  

 

SKAT vil naturligvis gerne fortsætte dialogen med Biobrændselsforeningen, men kan ikke 

løbende give tilbagemeldinger om antal sager og antal sigtelser, som de fremsendte oplys-

ninger resulterer i, idet dette vil kunne være en overtrædelse af den tavshedspligt, der er 

beskrevet i skatteforvaltningslovens § 17.” 

 

Jeg har ingen bemærkninger til den foreslåede certificeringsordning, idet ordningen, efter 

min opfattelse, vil falde uden for Skatteministeriets ressortområde.” 
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